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Aan de voorzitter van de raad, 
 
Op 11 september 2023 zijn conform het Reglement van Orde onderstaande vragen 
gesteld over de opvang en verzorging van zwerfdieren door De Bréborgh en de Stichting 
Dierenambulance naar aanleiding van een bericht in Tubantia over dit onderwerp. De 
antwoorden staan bij de vraag vermeld. 
 
1. Wat is de echte grootte van dit probleem…… Of wordt het probleem, zoals 

beschreven in Tubantia, overdreven? 
Herkent de gemeente de frustraties tussen De Bréborgh, dierenambulance en 
de inwoners over de zorg voor/overlast van zwerfdieren? 

Het probleem dat zich voordoet, heeft betrekking op katten. De Bréborgh blijft jaarlijks 
met 30 tot 50 katten zitten. Zij kunnen hiervoor geen nieuwe eigenaren vinden omdat het 
veelal verwilderde katten zijn. Om deze reden werd er in het verleden voor gekozen  
deze katten in te laten slapen door een dierenarts. De dierenarts wil hier niet meer aan 
meewerken omdat het in principe gezonde katten zijn. Op dit moment ervaart de 
Breborgh geen problemen met honden. 
 
2. Kan er richting de inwoners duidelijke informatie worden verstrekt over de 

respectievelijke taken van De Breborgh en dierenambulance? 
En zo ja, hoe? 

Wij zijn bereid informatie over de opvang van zwerfdieren te plaatsen in het 
Hofweekblad. Wij kunnen in dit bericht o.a. aangeven welke taken De Breborgh heeft en 
op welke manier overlast van zwerfdieren gemeld kan worden.   
 
3. Is het college van mening dat De Breborgh en dierenambulance hun taken 

gemakkelijk uit kunnen voeren met de huidige middelen en dat een verhoging 
van die middelen volledig ten onrechte zou zijn? 
(En ook bij de hoge instroom van nu?) 
Zo nee, kunnen dan bij de aanstaande begroting 2024 meer middelen worden 
toegewezen? 

De toename van katten zoals omschreven bij vraag 1 leidt voor de Breborgh wel tot 
toenemende kosten.  
 
Wij hebben recentelijk een gesprek met De Breborgh gehad over de ‘katten-
problematiek” en hebben de TRNC-methode met hen besproken. De Breborgh zou 
graag deze methode willen toepassen. De Stichting Dierenambulance staat ook achter 
deze methode. Gelet op het draagvlak hebben wij beide instanties laten weten met de 
toepassing van deze methode in te stemmen. Met name ook doordat hierbij de 
verwachting bestaat dat het aantal zwerf/verwilderde katten in de toekomst gaat 
afnemen en daarmee ook de kosten voor opvang. 
 



Uitgaande van 50 zwerfkatten per jaar dan zijn de kosten op jaarbasis voor het 
steriliseren/castreren en chippen 50 x € 130,00 = € 6.500,00. Wij willen de TNRC-
methode bij zwerfkatten vooralsnog toepassen voor een proefperiode van een jaar. Na 
deze proefperiode willen wij met de Breborgh en de Dierenambulance evalueren om te 
bekijken wat de effecten zijn zoals de vraag of er op den duur minder zwerfkatten zijn. 
Maar onderwerp van onderzoek is ook of de kosten voor De Breborgh minder zijn 
geworden, omdat zij door deze methode naar verwachting minder verzorgingskosten 
voor zwerfdieren zullen hebben. 
Wij verwachten dat de kosten van de TRNC methode opgevangen kunnen worden 
binnen het bestaande budget.     
 
4. Kan het college aangeven of een TNR-traject (zoals Rijssen-Holten dat doet) 

voor de Hof van Twente ook zinvol zou kunnen zijn? Of zijn dat onvergelijkbare 
omstandigheden? 
Of zijn de daaraan verbonden kosten dermate hoger dan de huidige kosten, dat 
dat niet verantwoord zou zijn voor onze gemeente? 

Zie antwoord vraag 3.  
Voor zover wij weten heeft de gemeente Rijssen-Holten de opvang zwerfdieren 
uitbesteed aan Dierenopvangcentrum ‘t Noordbroek in Almelo. Het dierenopvang-
centrum voert regelmatig TNRC-acties uit.  
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Burgemeester en wethouders van Hof van Twente, 
de secretaris,  de burgemeester, 
 
 
 
drs. D. Lacroix  drs. H.A.M. Nauta-van Moorsel MPM 
 
 
 


